
 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – СВИЩОВ 
 

ПРЕПИС! 

До…………………….............. 

 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№ 1098 

 

от заседание на Общинския съвет, 

проведено на 07.07.2023 г., Прот. №74 

 

 

ОТНОСНО: Провеждане на редовно Общо събрание на „Регионално 

сдружение за управление на отпадъците в регион Левски 

(Никопол) 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация (ЗМСМА), във връзка с Покана (изх. №08-

143/03.07.2023 г.) от Ивелин Савов – Кмет на Община Никопол и председател на 

„Регионално сдружение за управление на отпадъците Левски (Никопол)“ (рег. 

индекс №08-00-1146/03.07.2023 г. при Община Свищов) до Кмета на община 

Свищов и предложение с Вх. №1992/05.07.2023 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на 

община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

I. Упълномощава Кмета на община Свищов, представител по Закона за 

управление на отпадъците, с право да гласува по решенията, посочени в дневния 

ред на предстоящото редовно Общо събрание на „Регионално сдружение за 

управление на отпадъците Левски (Никопол)“, което ще се проведе на               

10.07.2023 г. от 10.00 ч., както следва: 

1. Постъпило предложение с №08-142/03.07.2023 г. от Ивелин Савов – Кмет 

на Община Никопол относно закупуване на контейнери за разделно събиране на 

отпадъци за нуждите на Община Никопол – дава съгласие – гласува „за“. 

2. Обсъждане на средства, необходими за изготвяне на Комплексен доклад – 

във връзка с изграждане на Клетка №2 на РСУО в с. Санадиново – дава съгласие 

– гласува „за“. 

3. Обсъждане на въпрос за възлагане на процедура за избор на изпълнител 

въз основа на изготвен работен проект за изграждане на Клетка №2 на РСУО в                         

с. Санадиново – не дава съгласие – гласува „против“, с оглед защита интересите 

на Община Свищов. 

Мотивите за отрицателния вот са следните: 

 Предвидената стойност за изграждане по КСС е в размер на 2 751 563.26 лв. 

Тъй като дяловото участие на Община Свищов в РСУО е 41.22%, ще е 

необходимо да осигури финансови средства за изпълнение на проекта, в размер на 



 

1 134 194.37 лв. Тази сума не е предвидена в общинския бюджет и представлява 

непланиран извънреден разход, който към настоящия момент не може да бъде 

осигурен, без да се преустановят стартирали планирани общински дейности. 

 Не са представени данни за изчерпването на възможностите за осигуряване 

на финансирането на проекта с привлечени средства, външно финансиране и 

целеви фондове. 

4. Други – дава съгласие – „да гласува съобразно вътрешните си 

убеждения и в интерес на Община Свищов“. 

II. Определя Иван Б. Шопов – Заместник-кмет „Благоустройство и 

инвестиционна политика“ за представител на Община Свищов в редовно Общо 

събрание на „Регионално сдружение за управление на отпадъците Левски 

(Никопол)“, при невъзможност на Кмета на община Свищов да участва лично за 

приемане на посочените решения. 

МОТИВИ: Във връзка с получена Покана (изх. №08-143/03.07.2023 г.) от 

Ивелин Савов – Кмет на Община Никопол и председател на „Регионално 

сдружение за управление на отпадъците Левски (Никопол)“ (рег. индекс №08-00-

1146/03.07.2023 г. при Община Свищов) до Кмета на община Свищов за участие в 

редовно Общо събрание на „Регионално сдружение за управление на отпадъците 

Левски(Никопол)“, в компетенциите на Общински съвет – Свищов е да вземе 

решение по включените в дневния ред точки. 

В т. 3 е предложено да се обсъди и гласува възлагането на процедура за избор 

на изпълнител за изграждане на Клетка №2 на РСУО в с. Санадиново. 

Предвидената стойност за изграждане по КСС е в размер на 2 751 563.26 лв. 

Дяловото участие на Община Свищов в РСУО е 41.22%, което задължава Община 

Свищов да осигури финансови средства за изпълнение на проекта, в размер на           

1 134 194.37 лв. 

С оглед защита интересите на Община Свищов следва да се има предвид, че 

тази сума не е предвидена в общинския бюджет и представлява непланиран 

извънреден разход, който към настоящия момент не може да бъде осигурен, без 

да се преустановят стартирали планирани общински дейности. 

Следва да се има предвид, че не са представени данни за изчерпването на 

възможностите за осигуряване на финансирането на проекта с привлечени 

средства, външно финансиране и целеви фондове. 

 

В заседанието участват 24 общински съветници. 

Гласували “За” – 24, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

        

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС: …/п/ … 

                                  /д-р Кристиян Кирилов/ 

 

Вярно при ОбС: ………………… 

                       /Л. Миронова/ 
 


